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Afscheid van Rikke en Anne: BEDANKT!

0. Goedkeuring verslag
- De verslagen van april en mei worden goedgekeurd

1. Nieuws van de school
- We hebben hele leuke uitstappen achter de rug (stadsklassen, ridderklassen…).

Helaas zal het in de toekomst financieel niet meer haalbaar zijn om ieder jaar een
meerdaagse uitstap te organiseren (door een minder scherpe maximumfactuur in
combinatie met stijgende kostprijzen voor de meerdaagse uitstappen zelf). Om toch
nog leuke en leerrijke openluchtklassen aan te kunnen bieden, worden ze vanaf
volgend jaar 2-jaarlijks georganiseerd, telkens per graad.

- Update renovaties: de werken aan de kleuterklasjes lopen mooi op schema, alles
zou in principe klaar moeten zijn tegen september. De renovatieplannen voor de
muziekschool (5e leerjaar, zorgklassen, opvangklassen) zitten nog altijd vast. De
gemeente moet de vergunningen in orde brengen. De school hoopt dat dit zo snel
mogelijk in orde komt en staat hiervoor in contact met de gemeente. De verhuis van
het 5e leerjaar is nog onzeker (is onder andere afhankelijk van de verhuis van de
kleuters uit de containers).

- Groene speelplaats: de startdeadline voor de werken is in december, maar ook daar
wacht de school om samen te zitten met juiste diensten van de gemeente. Om de
subsidies te kunnen ontvangen moeten de werken aanvangen in december. Het
einde van de werken is voorzien 2,5 jaar later.

- De samenstelling van het leerkrachtenteam voor volgend jaar is zo goed als rond.
Volgende week maandag worden de nieuwe klasgroepen meegedeeld. Woensdag
kunnen de leerlingen de nieuwe klas bezoeken. Dit is uiteraard onder voorbehoud,
maar voor het einde van het schooljaar wordt gecommuniceerd welke leerkrachten in
welke klas zullen staan.

- Er werd een online ouderbevraging rondgestuurd. De antwoorden stromen binnen.
De resultaten kunnen pas na de zomer gecommuniceerd worden.

- De methode “Veilig leren lezen” werd geüpdatet en de school heeft budget gevonden
om de nieuwe versies aan te kopen.

- De school heeft met het Huis van het Kind een overleg gehad om de overgang van
crèche naar school vlotter te laten verlopen. Dit werd als heel positief ervaren en er
wordt een werkgroep opgezet. Een van de vragen die aan bod kwam, ging over de
nood aan slapen bij jonge kleuters. Logistiek gezien is de organisatie van
slaapklassen heel moeilijk en de inspectie laat slapen ook enkel toe tijdens de
speeltijdmomenten. De kindjes zouden dan na een uur wakker gemaakt moeten
worden. We zijn heel benieuwd naar de uitkomst van deze werkgroep. Er worden



door de school nu ook gesprekken georganiseerd met de ouders van opstartende
kleuters (instappers) om zo de kindjes beter te leren kennen en op deze manier een
warme start op school te kunnen bieden. De ouderraad wordt op dit gesprek ook
vermeld.

- De resultaten van de DIA-toetsen zijn bijna verwerkt en worden binnenkort
gecommuniceerd. Het zijn mooie groeicurves voor zowat iedereen en als school
doen we het niet zo slecht.

2. Nieuws van de voorzitters
- Datum eerste ouderraad volgend schooljaar: 17/09.

3. Terugblik activiteiten
- Kennismakingsontbijt: Alles in orde. Er was wat last-minute stress omdat door de

herinnering nog veel meer mensen hadden ingeschreven dan voorzien. Volgend jaar
voorzien we om de herinnering iets eerder uit te sturen.

- Schoolfeest: Dit werd zowel door de school als door leerlingen en ouders heel tof
bevonden!

- We noteren een mooie winst van voorlopig 5200€ (kostprijs van de wijn nog
niet inbegrepen). Bravo voor juf Naus voor de originele dansjes.

- Laurent (trekker van de werkgroep) wil uitdrukkelijk alle helpende handen
bedanken. De voorzitters stuurden via Broekx een bedanking rond.

- Dessertenbuffet: Er was veel over en de overschot werd op het einde van de
dag gratis aangeboden. Volgend jaar moeten we in de oproep vermelden dat
glutenvrij en lactosevrij welkom is. De dag zelf kunnen we dit duidelijk
aanduiden en aparte messen gebruiken.

- De werklijst werd uiteindelijk vlot gevuld.
- Het standje van de ouderraad heeft 2 geïnteresseerde ouders aangetrokken.

Een standje is dus misschien niet meer nodig op een volgende editie, maar
de speech zouden we wel behouden. Eventueel is het interessant om het
standje bij de spelen te zetten? We kunnen werken met wist-je-datjes van de
ouderraad?

- Er is een extra friteuse nodig, want er was een lange file bij de frietjes.
Misschien kunnen we de hotdogs ook in een piccolo serveren en ook
veggie-worstjes aanbieden. Er is ook vraag naar Iets gezonders: grote
stukken watermeloen? Pasta?

- Jogging: Dit was ook een heel fijn evenement, zowel voor kinderen als voor ouders.
De uiteindelijke winst rond 1900€. Er is een mooie groeiende opkomst.

5. Vooruitblik activiteiten
- Overzicht volgend jaar:



do 29/08 Openklasavond met praatcafé
→ OR slides toevoegen aan ppt

Anaïs, Sara

Oktober? +
?

Koffiemomentjes (om ouders samen te
brengen)
→ Sacha zoekt een datum

Sacha, Anaïs

woe 25/09 Kennismakingsontbijt 1K en 1LJ Nieuwe trekker nodig
Riene, Juliette

04/10 Dag van de leerkracht Riene, Olivia, Jona

vrij 22/11 Boekenbeurs/voorleesavond
(Voorleesweek 16-24 november)

Sara, Barbara, Gert
Praatcafé: Jona en Wendy

vrij 20/12 Kerstontbijt
→ Rikke deelt draaiboek op GoogleDrive

Nele, Riene, Jamal

vrij 20/12 Kerstcafé met gluhwein?
Lampionnentocht?

Riene? Sacha? Jamal?

8-9/02 Lekkerbekweekend Denis, Yana, Barbara

28-29/03 Schoolmusical Denis (catering), Sacha

vrij 09/05 Jogging Laurent, Wendy

woe 21/05 Kennismakingsontbijt 1K Riene, Juliette, Sacha, Nele

- Praatcafé openklasavond augustus: Anaïs trekt. Juliette voorziet een kassa. IPA was
populair op schoolfeest dus dat kunnen we dan ook voorzien. Nele, Jona en Ewout
willen ook helpen.

- Musical: We zouden best nu al een mail uitsturen voor helpende handen (ook voor
licht en geluid). Misschien zijn er mensen die bij toneelgezelschappen zitten en
eventueel kostuums hebben?
We kunne de template van Circus Piccolini consulteren. Toen had Shana (mama
June en Phoenix) gefilmd en Remke (mama van Ellis en Fender) de film
gemonteerd.

5. Stand van zaken doorlopende werkgroepen
- Kriebelteam: /

- Milieu: geen nieuws

- Verkeer: Arnaud heeft al lang geen uitnodiging ontvangen vanuit de gemeente, dus
momenteel is er geen nieuws te melden.



6. Vragen/opmerkingen van ouders
- Kunnen ouders sneller op de hoogte gebracht worden van de afwezigheid van

leerkrachten? Normaal wordt dit gecommuniceerd zodra een leerkracht langer dan
een week afwezig is. Ook wanneer er een langere vervanging is, wordt dat gemeld.
Als er geen vast plan is en elke dag een nieuwe oplossing moet gezocht worden,
wordt dit niet gecommuniceerd.

- Vragen over het mengen van de klassen. Waarom wordt dit precies gedaan? De
school kan dit kort toevoegen aan de communicatie over de nieuwe klasgroepen.

Volgende ouderraad

- dinsdag 17 september 2024


